《心靈環保學報》徵文稿約

- 一、《心靈環保學報》為法鼓文理學院發行,接受人文學科及社會科學 之原創性理論論文、實證研究論文與研究紀要為原則,探討與「心 靈環保」理念對話之跨領域、整合性思維與觀點。
- 二、本學報為一年刊,於每年九月出刊。
- 三、來稿均經《心靈環保學報》編輯委員會送請專家學者評審,採雙居 名同儕審查(peer review),故文中請勿出現足以辨識作者身分之 資訊。委員會依據審查委員之意見,保有決議是否刊登之權力。
- 四、來稿請以中、英文為主,中文論文字數以10,000~30,000字為官, 英文論文字數以8,000~15,000字為宜。完整稿件請包含以下所列 中、英文內容:題目、500字以內摘要、2~5個關鍵詞與引用文 獻。詳細撰寫格式請參見本學報之撰稿格式。
- 五、來稿請以電子郵件方式提供「投稿資料表」與完整稿件電子檔 (Word與PDF各一份),並請郵寄提供「著作授權同意書」簽名 正本。表單網址、電子信箱與郵寄地址請見本學報聯絡方式。
- 六、本學報不接受一稿數投,不負責來稿內容之著作權與版權問題(如 圖、表及長引文等),請作者先行取得著作權與版權持有者之同 意;來稿請勿發生侵害第三人權利之情事,如有抄襲、重製或侵害 等情形發生時,概由投稿者負擔法律責任,與本學報無關。
- 七、隱私權聲明: 在本學報投審稿所提供的姓名、職稱、服務單位、職 絡地址、電話、電子郵件等個人資料,是學報作業期間內作為辦理 學報及必要聯繫之用,投稿者得向本學報行使請求查閱、補充、更 正,提供複製本,停止蒐集、處理、利用,刪除個人資料等權利。
- 八、來稿經本學報刊登後,作者同意非專屬授權予本學報作下列利用:

114 心靈環保學報 第3期

(一)以紙本或是數位方式出版;(二)進行數位化典藏、重製、透過網路公開傳輸、授權用戶下載、列印、瀏覽等資料庫銷售或提供服務之行為;(三)再授權國家圖書館或其他資料庫業者將本論文納入資料庫中提供服務;(四)為符合各資料庫之系統需求,並得進行格式之變更。

九、本學報聯絡方式如下:

電話: (+886-2) 2498-0707 #5303

電子信箱:jpse@dila.edu.tw

地址:20842新北市金山區西湖里法鼓路700號法鼓文理學院學術出

版組。

Journal of Protecting the Spiritual Environment Article Solicitation

- 1. The Journal of Protecting the Spiritual Environment, published by the Dharma Drum Institute of Liberal Arts invites scholars to submit original academic papers presenting both theoretical and empirical research in the field of humanities and social sciences which take an interdisciplinary approach and engage with the concept of Protecting the Spiritual Environment.
- 2. The *Journal* is published annually in September of each year.
- 3. The *Journal* is a peer-reviewed journal and reserves the right to edit manuscripts for content and style.
- 4. Contributions should be written in Chinese or English. Chinese articles should be 10,000 to 30,000 characters long; those written in English should be 8,000 to 15,000 words long. Please include the following in both Chinese and English: article title, a 500 word abstract, two to five keywords and references. For details, please refer to the Style Guide.
- 5. When sending your manuscripts, please include the Submission Information Form and the Copyright License Agreement along with a complete copy of the paper (in Word and PDF format). For the forms and e-mail address of the *Journal*, please see the contact information below.
- 6. The *Journal* does not accept manuscripts which have been published previously. Contributors should guarantee that the publishing and the granting of the copyright of texts submitted to the *Journal* does not violate Copyright Law, Publication Law, or other related laws and decrees. If

the contributor violates the aforementioned terms, the legal liability lies entirely with the contributor, not the *Journal*.

- 7. For the purposes of publication, the *Journal* is required to collect the personal names of the contributor, titles, institutional affiliations, contact addresses, telephone numbers, e-mail addresses, etc., in order to manage the Journal and maintain necessary contact during the publication period. Contributors may request to review, supplement, and correct the information given previously, request a copy, or request the end of any further collecting, processing, or utilization of the information, and request the deletion of personal data.
- 8. If a submission is accepted by the *Journal*, the author hereby grants a non-exclusive license to the *Journal* to:
 - (1) Publish the article in paper or digital format.
 - (2) Create digital archives, reproduce, transmit publicly on the Internet, or authorize users to download, print, or browse the article.
 - (3) Grant the National Central Library or other database providers a sublicense to collect the articles in its database for the purpose of service provision.
 - (4) Change the format of the articles to meet the system requirement of each database.
- 9. Journal contact information:

Tel: (+886-2) 2498-0707 ext. 5303

E-mail: jpse@dila.edu.tw

Address: Scholarly Publishing Section, Dharma Drum Institute of Liberal Arts, No. 700, Fagu Rd., Jinshan Dist. New Taipei City 20842, Taiwan, R.O.C.